
Orø Beboerforening
Bestyrelsesmøde, onsdag 2. april 2025 kl. 19, Brøndevej 40

1) Dagsorden nr. 04 - 25 Ref. nr. 04 - 25
Deltagere: Knud, Sofie, Pernille, Lilian, Louise
afbud: Mogens

2) Godkendelse af dagsorden Godkendt med tilføjelse ø-passet under pkt. 6.

3) Foreningens drift - Gennemgang af årsberetningen Bestyrelsen bakker op 
om beretningen.

- Præsentation af power point - flyttet til pkt. 7

4) Økonomi Bestyrelsens underskriver regnskabet for 2024.
Der er lavet ny indmeldelses blanket. Det er muligt at 
betale på mobil nummeret ved indmeldelse.
Det er besluttet at købe gave til afgående 
bestyrelsesmedlemmer, samt til dirigenten.

5) Indkommen post Vi har fået et par henvendelser vedr. generalforsamlingen, 
disse er besvaret.

6) Sammenslutningen af Danske 
Småøer(SaDS)

- Klimasikring af vores ø
Henvendelse fra SaDS et nationalt projekt vedr. en 
beredskabsplan og klimasikring på småøer.Det er et krav at
Beboerforeningen er med i projektet. Der er frist for 
besvarelse 25. april. Lilian undersøger om der er interesse 
på øen, og kontakter mulige interessenter.

Til orientering, der er fra SaDS fulgt op på om Ø-passet kan 
stemples på Orø, som beskrevet i Ø-passet. Tilbagemelding
er givet. Der kan stemples på Orø-Holbæk Færgen, ved 
Turisthuset og havnen ved Øste Færge. Lilian undersøger 
muligheder for et fælles indkøb af ø-pas til Orø.

- Beboerforeningen deltager i et webmøde 9. april, vedr. 
en drøftelse om et forslag fra Sejrø til omorganisering af 
færgeledelse.

7) Arrangementer 2025 - Generalforsamling d. 6. april 2025 kl. 14.00

Bestyrelsen har fundet to kandidater til 
forskønnelsesprisen i år. Sofie tager kontakt, og sørger for 
at indkøbe kurv.

Bilag til generalforsamlingen blev gennemgået:
dagsorden, regneskab og budget, nuværende vedtægter 
og vedtægtsændringer, samt forklaringsark, 
stemmesedler, til udlevering ved evt. afstemning, samt 
skema til optælling.



Dagsordenen til GF blev gennemgået, bestyrelsen har 
kandidater til dirigent og sekretær.

Bestyrelsens forklaringer til vedtægtsændringer blev 
gennemgået og powerpoint blev gennemgået.

8) Projekter / opfølgning - Beboerforeningens kerneopgave – formidlingsopgave
- Medlemstal
Punktet er udsat.

9) Arbejdsgrupper

9.1. Trampestisgruppen
9.2. Færgekontaktudvalget
9.3. Ø-væksten
9.4. Klimatilpasning

9.1. Trampesti udvalget havde 25. marts. Der er 
kommet en bedre dialog med kommunens 
driftsafdeling. Der er en ny mand på opgaven og 
Marianne viser ham rundt så opgaven bliver mere 
overskuelig. Der nogle meget våde områder, hvor der 
er initiativer om gangbroer over det værste.
Ikke alle lodsejere er imødekommende i forhold til 
samarbejdet og har ikke den store forståelse for 
trampestier og turister.

9.2. Der har ikke været møde siden sidst. 

9.3. Der var møde i ø-væksten mandag den 17.3. 
Næste møde i Ø-væksten er mandag den 16. juni kl. 
16.00-18 på Campingpladsen.

9.4. Intet nyt fra klimatilpasningsgruppen

11) Eventuelt Intet

12) Næste møde Næste møde er onsdag d. 7. maj 2025 kl. 19
Referent  Lilian / 3. april 2025


